
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Belanghebbenden in gesprek over energievoorziening in woonwijk De Teuge in Zutphen 

Beter beeld problematiek energievoorziening woonwijk De Teuge 

 

 
Op initiatief van de gemeente Zutphen is er op woensdag 15 december een overleg geweest met 
belanghebbenden over de problematiek van de energievoorziening in woonwijk De Teuge. Aan tafel zaten 
bewoners (vertegenwoordigd door de kopersvereniging), bouwondernemers, Vitens, BAM Energy, 
woningstichting Ons Huis en de gemeente.  
 
In een constructief overleg is de problematiek verkend. Alle partijen constateerden dat er nog geen compleet 
en eenduidig beeld is van de aard en de oorzaak van de klachten. De onderlinge samenhang tussen de 
klachten is dan ook nog niet duidelijk. De partijen hebben daarom afgesproken om de problemen in zijn 
geheel en in samenhang verder te onderzoeken. Daarbij worden de al bekende gegevens betrokken. 
Aansluitend kan er een gericht plan van aanpak worden opgesteld. De partijen gaan een onafhankelijk 
instituut vragen om om dit onderzoek uit te voeren. Eind januari is een overleg gepland om de 
opdrachtformulering voor het onderzoek te bespreken.  
 
“Een nadrukkelijke meerwaarde van dit overleg was, dat we met alle partijen om de tafel zaten en daardoor 
een beter gedeeld beeld hebben van de problematiek. Daarnaast is het belangrijk te constateren dat de wil er is 
om samen het probleem te analyseren en tot een oplossing te komen,” aldus Rik de Lange, die als wethouder 
namens het college bij het gesprek aanwezig was.  
 

 

 

Noot aan de redactie: 
Heeft u vragen naar aanleiding van dit bericht, dan kunt u contact opnemen met  Marja Hermsen, woordvoerder 
van de gemeente Zutphen, tel. (0575) 58 72 32. 

 
 

 

Onderwerp: Problematiek energievoorziening De Teuge  
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